

國立高雄大學學生宿舍水電供應及電器使用注意事項 910121

Notice Concerning Water and Electricity Supply, and the Use of Electric Appliances

National University of Kaohsiung Dormitory

第一條 本校於各寢室安裝電熱器二十四小時供應熱水。

Article 1: The dormitories are equipped with water heaters to supply hot water on a 24-h basis.

第二條 使用熱水沐浴設備時，應節約能源避免浪費。

Article 2: When using the water heater for shower, students shall use water and electricity sparingly.

第三條 同學發現熱水器具損壞時，不得擅自拆卸裝修，應儘速通知舍監或工友，報請總務處派員修理。

Article 3: Students shall not dismantle and repair malfunctioning water heaters themselves; instead, they shall inform dormitory supervisors or janitors to report to the Office of General Affairs for repair.

第四條 宿舍電源插座僅限電扇、電腦、列表機、電視、吹風機、收錄音機、刮鬍刀、檯燈、乾電池充電器、電蚊香等之用。

Article 4: The dormitory sockets can only be used for electric fans, computers, printers, televisions, hair dryers, radios, electric shavers, lamps, battery chargers, electric mosquito repellents, etc.

第五條 宿舍不得任意增設電熱器、電火鍋、烤麵包機、微波爐、碟影機、冷氣機、熨斗、電鍋、電碗、電湯匙、電磁爐、手提式冷氣機、烘焙機、咖啡爐、電熱水瓶、煮蛋器、大型電冰箱等用電負荷過大或有危險性之電器、瓦斯用品，以確保宿舍安全。

Article 5: Without approval, there shall not be extra power-consuming electrical devices or hazardous electrical devices and gas appliances installed, including water heaters, electric fondue sets, toasters, microwave ovens, disc players, air conditioners, electric irons, electric pots, electric heating bowls, electric spoons, electric stoves, portable air conditioners, coffee roasters, coffee stoves, electric kettles, egg cookers, refrigerators, etc.

第六條 未列名之電器用品，如有必要需使用時，應先報請生活輔導組核准後方可使用。如違規使用因而發生事故，當事人與其家長需連帶負賠償責任。

Article 6: If an unlisted electric device is needed, students shall report to the Student Counseling Office and receive its permission before use. If accidents occur due to any violation, students and their parents shall be responsible for the loss and compensation.

第七條 宿舍開放使用之電器必須為良好產品，不良品或劣化者不得使用。使用者並應對其所使用之電器自負安全責任。

Article 7: The approved electric devices shall be in good condition; defective and the deteriorating ones are not allowed. Users shall take safety responsibility for their use of electric devices.

第八條 電器不用時，電器之插頭應拔下。

Article 8: The electric devices shall be unplugged after use.

第九條 如有醫療、復健、藥膳等特殊目的，必須使用管制電器時，應檢具醫療證明事先提出書面申請，經核可後方可使用，並僅限於固定時間在交誼廳或特定地點使用。

Article 9: If the prohibited electric devices are needed for medical, rehabilitation or medical purposes, students shall submit medical certificates in advance. After approval, they shall only use the devices in the lounge or the designated area during a specific period of time.

第十條 宿舍電流超過負荷自行切斷時，應報請舍監轉請總務處派員處理，不可私自修理，以避免發生意外。

Article 10: If an electrical overload occurs and causes power failure, students shall inform the dormitory supervisors to report to the Office of General Affairs, and shall not repair the power supply themselves, in order to prevent danger.

第十一條 宿舍電力除公用（基本）電表（電費），各寢室分設電表，依使用者付費原則自行負擔應付電費。

Article 11: Besides the public electricity meter (basic charge), each room has an independent electric bill account; students are responsible for their own electric bills.

第十二條 為考慮住宿生之安全，電器設施應確實依本注意事項使用，違者除依管理辦法予以缺失記錄外，安全自行負責。

Article 12: For the safety of residents, the use of electric devices shall be in accordance with this Notice. Students who violate the regulations will be recorded in the violator list in accordance with Student Dormitory Regulations, and shall be responsible for accidents, if any.